
Referatet af bestyrelsesmøde den
19/4-2023



Deltager: Christina Bihl (CB), Jonas Kühn (JK), Daniel Ovesen (DO) og Frederik Rudebeck
Rasmussen (FR)

Afbud: Ingen

0. Mødestart

0.1 Tegnstyrer og referent
FR er tegnstyrer.
CB er referent.
JK er ansvarlig for aftenens to do-liste.

0.2 Bordet rundt
Alle har det godt. JK vil få lidt travlt med sine eksamener og har derfor mere tid først efter
den 9. maj.

1. Administration
1.1. Følgende materialer til gennemgang og underskrivelse på mødet
- Tavshedspligt (kun for Frederik og Daniel)
- Forretningsorden
- Tegningsret
- Rammer for udbetalinger

Konklusion: Vi gør det gennem mail efter mødet.

1.2. Hjemmeside (CB)
Har FR snakket med Nicklas om overtagelse af hjemmesiden?

Konklusion: JK skal lige få adgang til hjemmesiden og så vil JK og FR sammen se på det.
De kan også altid spørge Nicklas om hjælp.

1.3. Tiden efter GF? (JK)
Alt er på plads? Status på referatet af generalforsamlingen?

Konklusion: CB er snart færdig med at få dirigentens underskrift på referatet og det nye
vedtægt. Så vil CB sende referatet til DDI og lægge referatet op på hjemmesiden.

2. Økonomi
2.1. Aflæggelse af regnskab for 2022 og ansøgning for 2024 (CB)
Har vi styr på det? Er dette gjort?

Konklusion: JK og FR har styr på det og når at gøre det færdigt inden deadline.

2.2. Betale fakturaer + økonomiansvarlig (JK)
Har vi styr på det?

Konklusion: CB og FR vil fremover have ansvaret for at betale fakturaer og når en af dem
har gjort det, så skal personen altid orientere bestyrelsen om at fakturaen er betalt.



DO har styr på sit ansvar ifm. kontingentopkrævning.

3. Tema
3.1. Tingene på loftet (CB)
Hvad skal vi gøre med tingene?

Konklusion: Vi beslutter at vi indtil videre beholder tingene og beholder også lokalet i 1866,
da det er billigere i forhold til de andre muligheder.

3.2. Vores 120 års jubilæum i næste år (CB)
Skal vi gøre et stort nummer ud af det?

Konklusion: DO vil oprette en arbejdsgruppe og vil indtil videre arrangere en sportsdag og en
fed aften for os alle lørdag den 4. maj 2024.

3.3 DDIs repræsentantskabsmøde (CB)
I bedes at læse alle materialer fra DDI inden i dag.
Vi sender FR til mødet den 7. maj 2023.
Har FR styr på det hele og ved hvad vi skal stemme om osv.?

Konklusion: Vi gennemgik alle punkter(forslag) og diskuterede om dem.

4. Idrætsgrene
4.1. Ny afdeling af Triathlon? (CB)
I bedes at læse mailen fra Lenny.
Har vi snakket med CH (fra breddeidræt) om interessen for samarbejdet er der og om
hvordan det skal foregå?

Konklusion: Vi afventer stadig svaret fra CH.

4.2. Beachvolley (JK)
Hvordan går det? Er det noget vi skal hjælpe med?

Konklusion: Det går som det skal. Der er dog endnu nogle små ting som skal lige komme på
plads.

4.3. Til orientering om discgolf (JK)
Konklusion: Udvalget består nu af Uffe, Kristian og Rasmus. Christian K er aktivitetsleder.

5. Andet og sidst
5.1. En præsentation af den nye bestyrelse (JK)
Vi skal præsentere den nye bestyrelse og tage billeder.

Konklusion: Er gennemført



5.2. De 8 personer mht. fodbold (DO)
Konklusion: Vi udsætter punktet til næste bestyrelsesmøde.

5.3. Næste bestyrelsesmøde
Det bliver den 24. maj 2023 hos Daniel.


